
Zápis z jednání Osadního výboru Horní Stakory (OVHS) 26.5. 2022 od 18:30 hodin 

Účast členů: P. Švestková, M. Štěpánek, J. Horák, Ing. Mlejnek, J. Krejčí, L. Antoň,  

Přizvaní zastupitelé: Ing. Blecha,  

Omluveni: M. Rybář, 

 

Problematika uvedená v zápise OVHS ze 7.3.2022, která nadále trvá. 

 

1) Rekonstrukce hasičárny SDH v Horních Stakorách. Hasiči si převzali hasičárnu po 

opravě stropu a přestěhují si zpět svoje vybavení. Dokončit vnitřní vybavení a umožnit 

běžné užívání SDH bude po napojení na veřejnou kanalizaci.  

 

2) Obecní rozhlas – osadní výbor zaznamenal žádosti občanů na zlepšení technického stavu 

rozhlasu a rozšíření reproduktorů do nových okrajových částí, kde není hlášení téměř 

slyšet. OVHS navrhuje, aby byl obecní rozhlas zachován, zmodernizován a rozšířen 

do okrajových částí Horních Stakor a podle možností i Chaloupek.  OVHS podporuje 

i možnost rozesílání SMS zpráv občanům kteří se přihlásí, jako doplňující zdroj informací 

o dění ve městě. 

 

3) Autobusová zastávka Horní Stakory západ. OVHS žádá, aby byly zahájeny potřebné 

kroky k realizaci jednoduché obousměrné autobusové zastávky na západním okraji 

Horních Stakor u přečerpávací stanice VaK. Od zastávky u hospody je toto místo 

vzdáleno 400 m a jeden prostor pro zastávku je v majetku města. Zlepšilo by se využití 

autobusové dopravy hlavně školní mládeží, ale i pro cestu do zaměstnání z rozvíjející se 

lokality „západ“.   

 

4) Návrhy na úpravy veřejných ploch v centrální části Horních Stakor 

a) Přebudovat provizorní parkovací místa po deponii u školního plotu na standardní.  

b) Zpevnit neudržovanou plochu u stodoly proti bytovce – vznikl by prostor pro 2 

parkovací místa v blízkosti školy. 

c) Rozšířit vozovku na spojení před čp. 26 – popeláři a další větší vozidla se nevytočí a 

najíždějí do hlíny. 

d) Odstranit přebytečný materiál z komunikace před domem č. 29. Nemá tam zjevný 

význam a brání možnému parkování. 

e) Zlikvidovat pás růží u silnice a nahradit parkovacími místy. Chodník posunout do 

zatravněné plochy. Dva přischlé nahnuté smrky před domem pí Rulcové pokácet a 

případně nahradit nižší zelení. 

f) Mechanicky zabránit parkování vozidel ve svahu na trávě proti kontejnerům na 

tříděný odpad (balvany, sloupky, osázené květináče). Při vykládání odpadů je místo 

neprůjezdné a trávník je rozježděný. Žádáme o vysetí trávníku na vyježděných 

místech mimo komunikaci a zatravnění hlinitých ploch po kanalizaci. Parkovat auta 

lze o 30 m dál na vyštěrkované ploše, případně tuto plochu mírně  rozšířit a upravit na 

úhledný tvar. 



g) Úprava veřejného prostoru u haltýře je rozsáhlá a měla by být navržena odborně. 

Od lípy k výjezdu na hlavní silnici není dokončen asfaltový povrch po stavbě 

kanalizace. 

h) Parková plocha vedle hasičské nádrže – Celou plochu je třeba pravidelně sekat, aby 

nedošlo k obnovení náletového křoví. 

i) Chodník od zvonice ke hřbitovu – pásy po odstraněných thujích nejsou upravené. 

Postačí zatravnit, není třeba nic nového vysazovat.  

j) Úprava v Chaloupkách (z minulého jednání) - Realizovat usnesení RM č. 41/2020 – 

Studie místní komunikace (RM souhlasí s variantou A. Pověřuje SPO zahájit jednání 

o směně pozemků čp. 353 a 354/1 a nabídnout vlastníkům pozemků 51/1, 51/3, 308/2, 

451 a 308/5 odprodej části pozemku za cenu dle ZP).  

Upravit získaný prostor pro komunikaci, před dílnou pana Hlůžeho, pro možnost 

otáčení vozidel na konci Chaloupek. 

 

5) Obnova plakátovací plochy u čekárny – OVHS navrhuje, aby dřevěná část byla 

nahrazena novou. Stávají plocha se rozpadá. Občané využívají tuto plakátovací plochu, a 

proto by bylo vhodné ji obnovit. 

 

6) Veřejné projednání územního plánu – předsedkyně informovala, že se s ní spojila pí 

Jana Kůlová, spoluvlastník pozemku v Horních Stakorách, s tím, že nesouhlasí 

s vyřazením části jejich pozemku z plánované zastavěné části. Vyřazení pozemku 

považuje za neseriózní jednání města. Při přípravě a stavbě kanalizace vyšla vstříc 

městu a VaK MB a umožnila stavbu na svém pozemku, jako součást a první krok k 

zainvestování svého pozemku.   

OVHS se domnívá, že město by mělo vyjít vstříc jejímu požadavku, tak jako ona 

umožnila stavbu kanalizace na svém pozemku.  

 

  Zapsala P. Švestková, předsedkyně osadního výboru. 

 


